

**RFSOs: 1000173831 and 1000173779**

**Question 14:**

Mandatory requirement M3 of the RFPs states:

For each of the projects, the Bidder **MUST** provide the following:

The name of the client organization for whom the work was performed.

The dollar-value of the contract (to the Bidder).

The name of the contact information of the Project Authority to whom the Bidder reported with correct ,and up to date telephone number, fax number and email address.

This information is protected under the Privacy Act and Private Investigation companies are required to safeguard it - They are not allowed to reveal this information.

In a similar Standing Offer with DIAND (solicitation # 20-13-6008) we faced the same issue. The solution was a brief project summary that did not expose protected information.

Would the Crown please consider this solution for these solicitations as well?

Since the deadline for this solicitation is close and so are the Christmas holidays, please provide an answer as soon as possible or consider extending the closing date until after the holidays.

**Answer 14:**

This proposed solution is acceptable, provided that DIAND is in a position to contact the name client project authorities to verbally verify the information provided within the projects.

DIAND will not extend the closing date of the solicitation.

\*\*\*\*\*

**DOC 1000173831 and 1000173779**

**Question 14:**

L'exigence obligatoire M3 de l'appel d'offres à commande stipule:

Que pour chacun des projets, l'offrant doit fournir les informations suivantes:

Le nom de l'organisation cliente pour laquelle le travail a été réalisé.

La valeur monétaire du contrat (pour le soumissionnaire).

Le nom de la personne-ressource pour le chargé de projet à laquelle le soumissionnaire s'est adressé, avec les numéros de téléphone et de télécopieur récents et exacts, ainsi que l'adresse courriel.

Ces informations sont protégées par la Loi sur la protection des renseignements personnels et les compagnies d'enquêtes sont tenues de les garder secrètes.

Dans une offre à commandes similaire avec le MAINC (invitation # 20-13-6008) nous avons été confrontés au même problème. La solution était un bref résumé du projet qui n'a pas à exposer l'information protégée.

Est-ce que la Couronne accepterait un bref résumé du projet?

Puisque la date limite pour cette demande de proposition est imminente et considérant les vacances de Noël, veuillez fournir une réponse aussi rapidement que possible ou envisager de prolonger la date de clôture jusqu'après les vacances.

**Réponse 14:**

Cette solution proposée est acceptable dans la mesure où le MAINC est en mesure de contacter les chargés de projet pour corroborer les renseignements fournis au sujet des projets.

Le MAINC ne prolongera pas la date de fermeture de la sollicitation.